### Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S23/24 - 052

最後交費日期:11月27日(星期一)

叶砂

#### 家長教師會活動——歷史文物古蹟文化之旅

敬啟者:為促進家校、師生與親子之關係,本校家長教師會將於 2023 年 12 月 16 日 (星期六)舉辦「歷史文物古蹟文化之旅」,有關行程及安排,請詳閱背頁。

是次活動原價每位港幣 198 元,現收費每位港幣 <u>20 元</u> (餘款由家教會及家校合作委員會津貼),每位同學連同本人及其家庭成員在內,最多可購票三張。

由於**名額有限**,凡有興趣參加者,請於 <u>11 月 27 日(星期一)</u> <u>下午 4 時前</u>,著 貴子弟前往 <u>總務處</u>以「八達通咭」繳付費用。報名以<u>先到先得</u>原則處理,名額 45 人,額滿即止。如有任何疑問,歡迎致電 23800241 與蘇淑敏副校長或伍詠瑜老師聯絡。

各位家長	WI MEMORIAI S 陳樹渠紀念中學出	大心洋港
2023年11月22日	WHO **	校長 招祥麒博士
×		X
	【回條】	
家長教師會	活動——歷史文物古蹟文化.	之旅
敬覆者:有關 貴校通告(編號 S23/24	- 052) 內容,業已知悉。	
本人 〇 將參加 <b>2023</b> 年 <b>12</b> 月 <b>1</b> 著子女到總務處報名交		史文物古蹟文化之旅」,並會
〇 將不會參加上述活動。		
* 請於適當位置內加一號		
此致 陳樹渠紀念中學校長		
學生姓名:	家 長 姓 名:	
班 別: 班 號:	—————————————————————————————————————	
● 參加者請自行到總務處繳費	2023年)	 ] 日

### Chan Shu Kui Memorial School

家長教師會活動——歷史文物古蹟文化之旅

### 活動詳情

1	日 期	2023 年 12 月 16 日(星期六)
2	集合時間、 地點	上午 9 時 30 分、尖沙咀麼地道 K11 周大福門口
3	活動時間	上午 9:30 至下午 2:30
4	解散時間、 地點	約下午 2:30、香港故宮文化博物館
(5)	費用	活動原價每位港幣 198 元,現收費每位港幣 20 元 (餘款由家教會及家校合作委員會津貼)
6	活動簡介	<ol> <li>全互動點心製作工作坊(製作壽桃包): 由擁有超過40年經驗酒店點心師傅親自示範及教授,人客可以即場品 嘗自製點心</li> <li>帝盛酒店「帝軒宴會廳」點心午餐</li> <li>香港故宮文化博物館「凝視三星堆」: 參觀120件展品,如青銅器、有戴金面罩人頭像、兩件玉鉞、卷雲紋 金喇叭形器等等。其中23件展品為國家一級文物。</li> </ol>
7	其 他	當天文台宣佈將在已預定活動時間內懸掛 8 號或以上熱帶氣旋警告信號, 或將發出黑色暴雨警告訊號,活動將會取消。

### Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24 - 052

22 November 2023

To: All Parents

#### Parent-Teacher Association Activity—Cultural Tour of Historical Relics

To foster the relationships between the school and family, teachers and students, and parents and children, the Parent-Teacher Association (PTA) is going to hold the "Cultural Tour of Historical Relics and Monuments" on 16 December 2023 (Saturday). For the details of arrangement, please refer to the back page.

The original price of this activity is HK\$198 per person. The current fee is HK\$20 per person with sponsorship from the PTA and School-Parent Cooperation Committee. Each student can buy a maximum of **three** tickets for him/herself and his/her family members.

Interested parents please ask your child to pay the fee using his/her Octopus card at the General Office on or before **27 November (Monday)**, **4 p.m**. Enrollment will be processed on a first-come-first-served basis as there is only 45 places. For enquiries, please contact Ms SO Shuk Man or Ms NG Wing Yu at 2380 0241. Thank you very much for your attention.

Principal ------

# Reply Slip Parent-Teacher Association Activity—Cultural Tour of Historical Relics

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School Circular no. S23/24 - 052 has been read and understood.

- am going to join the "Cultural Tour of Historical Relics and Monuments" to be held on 16 December 2023.
  - am NOT going to join the aforementioned activity.
  - \* Please put a " $\checkmark$ " in the appropriate circle " $\bigcirc$ ".

Name of student:	Name of parent:
Class: Class no.:	Signature:
Participating students should pay the fee at the General Office on or before 27 November 2023 (Monday).	Date:

### Chan Shu Kui Memorial School

Arrangements of "Cultural Tour of Historical Relics"

Date	16 December 2023 (Saturday)	
Assembly Time and Place	9:30am, Entrance of Chow Tai Fook, K11, Mody Road, Tsim Sha Tsui	
Tour Duration	9:30am – 2:30 pm	
Dismissal Time and Place	2:30pm, Hong Kong Palace Museum	
Fee	\$20 for each participant (remainder is sponsored by the PTA and School-Parent Cooperation Committee)	
Description of the event	<ol> <li>Interactive dessert making workshop (making buns):         The hotel dim sum chef with over 40 years of experience will demonstrate and teach, and guests can taste the homemade dim sum on the spot.     </li> <li>Dim sum lunch at Dorsett Hotel's "Dixuan Ballroom".</li> <li>Hong Kong Palace Museum "Gazing at Sanxingdui":         Visit 120 exhibits, such as bronze wares, a golden masked human head, two jade axes, a gold trumpet-shaped vessel with cirrus pattern, etc. Among them, 23 exhibits are national first-class cultural relics.     </li> </ol>	
Remarks	The event will be cancelled if the Hong Kong Observatory announces that the Typhoon Signal No.8 or above or the Black Rainstorm Signal will be issued within the duration of the event.	